



CONNECT TO THE SOURCE

Be A Light, Part 1
Pastor Andy Wood
December 7–8, 2024

Big Ideas:

1. Jesus came to bring _____ to the darkness.

“When Jesus spoke again to the people, he said, ‘I am the light of the world. Whoever follows me will never walk in darkness.’”

John 8:12a (NIV)

“There was a man sent from God whose name was John. He came as a witness to testify concerning that light, so that through him all might believe. He himself was not the light; he came only as a witness to the light.”

John 1:6-8 (NIV)

2. Jesus sends his followers out to bring light.

“You are the light of the world. A town on a hill cannot be hidden. Neither do people light a lamp and put it under a bowl. Instead they put it on its stand, and it gives light to everyone in the house. In the same way, let your light shine before others, that they may see your good deeds and praise your Father in heaven.”

Matthew 5:14-16 (NIV)

3. You cannot bring God’s light without God’s _____.

“‘I have installed my King on Zion, my holy hill.’ I will proclaim the decree of the Lord: He said to me, ‘You are my Son; today I have become your Father. Ask of me, and I will make the nations your inheritance, the ends of the earth your possession.’”

Psalms 2:6-8 (NIV84)

Three Ways To Ask For God’s Help:

1. Ask God to open _____ for you.

“Devote yourselves to prayer, being watchful and thankful. And pray for us too, that God may open a door for our message.”

Colossians 4:2-3a (NIV84)

2. Ask God to give you clear _____.

“So that we may proclaim the mystery of Christ, for which I am in chains. Pray that I may proclaim it clearly, as I should.”

Colossians 4:3b-4 (NIV84)

“Be wise in the way you act toward outsiders; make the most of every opportunity. Let your conversation be always full of grace, seasoned with salt, so that you may know how to answer everyone.”

Colossians 4:5-6 (NIV84)

3. Ask God to make you _____.

“Now, Lord, consider their threats and enable your servants to speak your word with great boldness. Stretch out your hand to heal and perform miraculous signs and wonders through the name of your holy servant Jesus.”

Acts 4:29-30 (NIV84)

Take your next steps!



1. light 2. help 3. doors 4. words 5. bold



緊接源頭

如光照耀 (一)

胡安迪牧師

2024 年 12 月 7-8 日

中心思想：

1. 耶穌來為黑暗帶來_____

「耶穌又對眾人說：『我是世界的光。跟從我的，就不在黑暗裏走。』」

約翰福音 8:12 上 (和合本)

「有一個人，是從神那裏差來的，名叫約翰。這人來，為要作見證，就是為光作見證，叫眾人因他可以信。他不是那光，乃是要為光作見證。」

約翰福音 1:6-8 (和合本)

2. 耶穌差派祂的跟隨者去傳遞「光」

「你們是世上的光。城造在山上，是不能隱藏的。人點燈，不放在斗底下，是放在燈台上，就照亮一家的人。你們的光也當這樣照在人前，叫他們看見你們的好行為，便將榮耀歸給你們在天上的父。」

馬太福音 5:14-16 (和合本)

3. 沒有上帝的_____，你無法展現祂的光

「『我已經立我的君在錫安我的聖山上了。』受膏者說，我要傳聖旨：耶和華曾對我說：『你是我的兒子，我今日生你。你求我，我就將列國賜你為基業，將地極賜你為田產。』」

詩篇 2:6-8 (和合本)

三種尋求上帝幫助的方法：

1. 祈求上帝為你打開_____

「你們要恆切禱告，在此警醒感恩；也要為我們禱告，求上帝給我們開傳道的門。」

歌羅西書 4:2-3 上 (和合本)

2. 祈求上帝賜你_____清晰

「能以講基督的奧秘（我為此被捆鎖），叫我按着所該說的話將這奧秘闡明。」

歌羅西書 4:3 下-4 (和合本/意譯)

「你們要用智慧與外人交往，好好把握時機。你們的言談總要溫和，用鹽調味，好讓你們知道該怎樣回答各人。」

歌羅西書 4:5-6 (新漢語譯本)

3. 祈求上帝令你_____

「現在求主鑒察。一面叫你僕人大放膽量，講你的道；一面伸出你的手來醫治疾病，並且使神蹟奇事因着你聖僕耶穌的名行出來。」

使徒行傳 4:29-30 (和合本)

踏出你的下一步！



1. 光明 2. 幫助 3. 傳道的門 4. 言詞 5. 膽壯